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Protokół z posiedzenia  Zarządu SKT 37 STO w dniu 09 grudnia 2014 

 

oś. Dywizjonu 303 nr 35-35 

31-874 Kraków, 

 

W posiedzeniu Zarządu STO wzięło udział 7. osób. Obecni – zgodnie z listą obecności z 
dnia 09.12.2014 
 

Na posiedzeniu Zarząd poruszył następujące kwestie: 
 

1. Dyskusja nad wieloletnim planem inwestycyjnym. Uzgodnioną wersję planu ma 
rozesłać Tomasz Marczewski. Plan został zaakceptowany z wyłączeniem 
inwestycji informatycznych, co do których ma się wypowiedzieć Andrzej 
Przewięźlikowski po konsultacjach z nauczycielami. Osobnym (mailing) trybem 
również zostanie podjęta decyzja, co do zakupu pawilonu na magazyn.  
 

2. Podjęto decyzję o rozpisaniu przetargu na wykonanie nowej strony www szkoły. 
 

3. Dyskusja nad kierunkami rozbudowy i rozwoju szkoły. Członkowie Zarządu 
zgodzili się w dyskusji do inwestycji w jakość usług oferowanych przez Szkołę w 
ramach obecnej oferty - bez inwestycji w rozbudowę o kolejne oddziały 
(przedszkole, liceum).  
 

4. Podjęto decyzję o nawiązaniu ściślejszej współpracy z okolicznymi 
przedszkolami, głównie prywatnymi. 
 

5. Podjęto decyzję o zaprojektowaniu mailingu oraz druku plakatów i ulotki 
informacyjnej dla rodziców dotyczącej przeznaczenia środków z 1%. Czekamy na 
zdjęcia od do ulotki od potencjalnego dostawcy. 
 

6. Krótka dyskusja nad Decyzją Starosty Krakowskiego dotyczącej odmowy zwrotu 
nieruchomości rodzinie Turbasów. 

 

Na tym protokół zakończono. 
Sporządził : Tomasz Marczewski 

 

 

Sporządzono: 09.12.2014 


